
 

 

 

 

 חברות וחברי העמותה היקרים,

 

הוזמנו נציגי העמותה לדיון בכנסת בנושא תיקון חוק מקצועות הבריאות. למרות שההזמנה הגיע  15.3.17 ביום

היועץ אבוט ברקן  ית עמית גנור, הסמנכלי"ת סיווןהמנכ"ל ב הדיון( ייצגו את העמותה בדיוןברגע האחרון )ער

לית "מנכ –בדיון  עוד היו נוכחים ר ממנהלות פורום ביטחון תזונתי.לדוד"ר דורית אאבוהב המשפטי עו"ד עידן 

 ורופאי השיניים. נציגי ארגון הרופאים נעמה קשת, ההפיזיותרפי עמותת

 

)במסגרת שיתוף פעולה מקיר לקיר בין הקואליציה  כ פורר וח"אחמד טיבי  במשותף ח"כצעת החוק הגישו את ה

על פניו נראה היה כי  . לאישורו הסופי במליאת הכנסת הכנה  שניהל מעשה הדיון בוועדה היה  (.יהלאופוזיצ

לקדם אינטרסים סקטוריאליים של ציבור  ומעדיפים  לא היו מעוניינים לדון עם נציגי העמותות חברי הכנסת 

ת של מועמדים לקבלת רישיון העיסוק במקצוע הרפואי ות האיכות המקצועיומנגנון בדיקעל חשבון שולחיהם 

 רפואי. -והפרא

 

ועם היועצות המשפטיות של  משרד  נציגי העמותה מצאו את עצמם מתעמתים על נושא זה עם חברי הכנסת

את השינויים  ולהטמיע  ממאנת להקשיב כאמור נראה היה על פניו כי המערכת ו, וועדת הבריאותהמשפטים 

במשרדי הממשלה הרלוונטיים הודו לנציגי העמותה על  מס' אנשי מקצוע ניגשו הנדרשים. לאחר הישיבה 

 אחרים. רפואיים -רה של ציבור הדיאטנים וציבורים פ שקידמו את המאבק המקצועי

 

כן הוגש תיקון נוסף לנוסח החוק שבו כן הוטמעו חלק מחתנו גילינו כי מס' ימים לאחר מלש ,יחד עם זאת

 תה לשווא.ימדרישותינו. אי אפשר לדבר על ניצחון מלא אבל בכל זאת עבודתנו לא הי

 

) השינוי האמור איננו מופיע בפרוטוקול שכן הוא בוצע  מצ"ב לינק לדיון בישיבת הועדה האמורה לצפייתכם.

 .(ימים לאחר הדיוןמס' 

 

 כאןלחצו  –ה בוועדה ילצפי

 

 

http://m.knesset.gov.il/activity/committees/pages/allcommitteesbroadcast.aspx?topicid=12931

